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STUDENTFÖRENINGEN VID SVENSKA  Protokoll över styrelsemöte 
HANDELSHÖGSKOLAN I VASA r.f.  25/2021 
 
Tid  24.07.2021 kl. 15:30 
Plats  Kias stuga 
 
Närvarande Robin Eriksson 
  Lydia Nystén 
  Angelina Mattbäck 
  Lisa Niemistö 
  Johannes Lövdahl 
  Kia Stenbacka 
  Emilia Sparf 
  Ville Toivari 
  Jonas Jansson 
  Joakim Andersson 
 
1 § MÖTETS ÖPPNANDE 
 
 Mötet öppnades kl. 15:33. 
 
2 § KONSTATERANDE AV STADGEENLIGHET OCH BESLUTFÖRHET 
 
 Konstaterades. 
 
3 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN 
 
 Föredragningslistan godkändes i sin helhet.  
 
4 § NÄRVARO- OCH YTTRANDERÄTT 
 
 Inget att tillägga. 
 
5 § GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
 
 Föregående protokoll godkändes. 
 
6 § ANMÄLNINGSÄRENDEN 
 
 Robin Eriksson 

● Inga anmälningsärenden  
 

 Lydia Nystén 
●  Inga anmälningsärenden  

 
 Angelina Mattbäck 

●  Inga anmälningsärenden 
 

 Emilia Sparf  
● SHS SSHV Kopomöte 
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● Utistutorträff 
 

 Johannes Lövdahl 
● Inga anmälningsärenden   
 

 Ville Toivari 
● Inga anmälningsärenden  
 

 Kia Stenbacka 
● Möte om kommunikationsplanen 
 

 Jonas Jansson 
• Inga anmälningsärenden  

 
 Joakim Andersson 

● Inga anmälningsärenden   
 

 Lisa Niemistö  
● Inga anmälningsärenden  

 
7 § UTBILDNINGSPOLITIK 
 
 Utlåtandet är klart och inskickat.  
 
8 § STUDIESOCIALT 
 

Skicka Mail om gulisintagningar till föreningar. Tutormöksän skall början planeras. 
Introdagarna är under planering 

 
9 § EKONOMI 
 

Faktureringar diskuterades. Resultatet för prepkusen togs upp. Diverse resultat diskuterades. 
Inkomstskattedeklarationen diskuterades. 
 

10 § NÄRINGSLIV 
 
 Sökning för halarsponsorering är nästan klar. 
 
11 § NÖTTE 
 
 Deadline imr för Nötte. Ynk å skrynk halarmärke är klart. 
 
12 § PROJEKT 
 

OVVS möte nästa vecka. Årsfestmenyns tasting infaller fredagen den 27.8.Podcasten inför 
hösten diskuterades  

 
13 § CELLA NOVA 
 

Bokningsfrågningar diskuterades. Cellas fondvägg bör målas, målande planeras in under 
hösten. Namn på Cella stolar diskuterades.  
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14 § INFO & WEBB 
 
 Arbetet med en uppdaterad kommunikationsplan är under arbete. 
 
15 §  PROGRAM 
 
 Mat inför höstens evenemang diskuterades.  
 
16 § INBJUDNINGAR  
 
 Boomi Kesäfest 
 Porky:s årsfest 
 
17 § AKTUELLT  
 
 Ynk & Skrynk Lär dig sitza sitz 
 Ett planeringsteam lades ihop.  
 
 Tutormöksä 
 Johannes är i kontakt med Warrantti.   
 
  
18 § ÖVRIGA ÄRENDEN 
 
 Introdagarna 
 Johannes väntar på ytterligare information från Hankens sida. 
 
 Samarbete med WsTF 
 En ny träff inför det pågående projektet skall ordnas. 
 
 Träff med SHS 
 Ett nytt datum kollas framöver. 
 
19 § NÄSTA MÖTE  
 

Nästa styrelsemöte hålls måndag 09.08.2021 kl. 18:00 vid Cella Nova och Microsoft Teams. 
 
20 § MÖTETS AVSLUTANDE  
 
 Mötet avslutades kl. 17:05 
 
 
  
 
 
                          
Robin Eriksson   Kia Stenbacka  
Ordförande   Sekreterare 

 


